
Focusagenda, uitwerking college 

Onderdeel 1  De 7 Dorpelingen  
Onderdeel 2  2e Fietspad Eeuwigelaan 
Onderdeel 3  Voetbalfusielocatie Egmondse voetbalclubs  
Onderdeel 4  Watertorenterrein en Sporthal  
Onderdeel 5  De Beeck en het zwembad  
Onderdeel 6  De Beeck en de Raadszaal 
Onderdeel 7  Decentrale bezoekmogelijkheden publieke diensten / sociale teams / gebiedsregisseur in de kernen 
Onderdeel 8  Gemeentehuis JL4 / Europese school  
Onderdeel 9  (B)ENG, circulair / natuur inclusief bouwen waar dit in de bestaande plannen mogelijk en realistisch is 
Onderdeel 10 Woningbouwlocatie Delversduin 
Onderdeel 11 Woningbouwlocatie Europese School, Gemeentewerf 
Onderdeel 12 Woningbouwlocatie BSV 
Onderdeel 13 Ontwikkeling Schoorl  
Onderdeel 14 Woningbouwlocaties VV Adelbert en Egmond Binnen Zuid 
Onderdeel 15 Versnelde aanpak spookwoningen permanente recreatieve verhuur 
Onderdeel 16 Meer ruimte creëren voor aantallen te bouwen woningen in de RAP 
Onderdeel 17 Meer ruimte creëren om permanent in recreatiewoningen te kunnen wonen 
Onderdeel 18 Onderzoek verplaatsing supermarkt uit het centrum Schoorl 
Onderdeel 19 Programmastructuur duurzaamheid 
Onderdeel 20 Onderzoek ondergrondse parkeervoorzieningen 
Onderdeel 21 Herijking van het parkeerbeleid 
Onderdeel 22 Kwaliteit Sociaal Teams en dienstverlening zorgaanbieders 
Onderdeel 23 Kwaliteit Dienstverlening organisatiebreed 
Onderdeel 24 Versnelling woningbouw door verminderen regeldruk 
Onderdeel 25 Werken aan vertrouwen  
Onderdeel 26 Participatie  
Onderdeel 27 Ruimtelijke ordening 
Onderdeel 28 Integriteitsbeleid  
Onderdeel 29 Communicatiebeleid (kwartiermaker) 
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Onderdeel 1 De 7 Dorpelingen Informatie over het onderdeel  Planning  
Portefeuillehouder  Klaas Valkering   
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
formatieakkoord 

Een functie-invulling die 
gedragen wordt door de 
maatschappelijke 
groeperingen die recent 
betrokken zijn geweest bij de 
planvorming Harmonielocatie. 

Voor het zomerreces van 2019 is een 
langdurig traject van gesprekken gestart 
waarna eind december 2019 
overeenstemming is bereikt met 
betrokkenen over de te nemen 
vervolgstappen.  

De juridische 
afhechting van de 
diverse afspraken 
neemt nog het 
volledige tweede 
kwartaal van 2020 
in beslag. 
Daarnaast worden 
de diverse 
benodigde 
ruimtelijke 
procedures in 
kaart gebracht 
waarna 
behandeling in 
college en 
gemeenteraad kan 
plaatsvinden. 

 

Onderdeel 2 2e Fietspad Eeuwigelaan Informatie over het onderdeel Planning 
Portefeuillehouder Erik Bekkering    
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
formatieakkoord 

Doorgaan en realiseren. 
Voorbereidingen zijn in gang 
gezet. Waar er mogelijk een 
RvS uitspraak is te verwachten 
deze in eerste instantie 
benaderen als reparatie of 
bestuurlijke lus.  

Past binnen het bestaande beleid. 
Uitvoering is ter hand genomen en er 
wordt gewerkt aan het verkeersbesluit 
dat in juni 2020 moet worden genomen. 
 

Verkeersbesluit in 
juni 2020. 
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Onderdeel 3 Voetbalfusielocatie 
Egmondse voetbalclubs 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder  Klaas Valkering   
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
formatieakkoord 

Realiseren van een complex op 
de fusielocatie conform 
genomen besluit. Waar er 
mogelijk een RvS uitspraak is te 
verwachten deze in eerste 
instantie benaderen als 
reparatie of bestuurlijke lus op 
het genomen besluit.  

Het college heeft besloten de voor 
herstel van het bestemmingsplan 
benodigde onderzoeken te laten 
uitvoeren. Daarnaast vindt onderzoek 
plaats naar de financiële herijking van 
het project.  

De onderzoeken 
nodig voor herstel 
van het 
bestemmingsplan 
nemen nog het 
volledige tweede 
kwartaal in beslag. 
Het college streeft 
naar 
besluitvorming in 
de ruimtelijke 
procedure in het 
derde kwartaal van 
2020. 
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Onderdeel 4 Watertorenterrein en Sporthal Informatie over het onderdeel Planning 
Portefeuillehouder Klaas Valkering   
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
formatieakkoord 

Realiseren van een sporthal op 
de voorgenomen locatie en het 
woningbouwprogramma en 
CPO doelen conform genomen 
besluit. Waar er mogelijk een 
RvS uitspraak is te verwachten 
deze in eerste instantie 
benaderen als reparatie of 
bestuurlijke lus op het genomen 
besluit..  

Het college heeft besloten de voor 
herstel van het bestemmingsplan 
benodigde onderzoeken te laten 
uitvoeren. Daarnaast vindt onderzoek 
plaats naar de financiële herijking van 
het project. De raad is hierover voor het 
kerstreces geïnformeerd. Met 
ontwikkelaar BAM worden gesprekken 
gevoerd over de realisatie van het 
complex. Ook hier is de raad over 
geïnformeerd. Daarnaast zal in de 
kadernota de indexatie van de 
bouwkosten worden meegenomen.  

De onderzoeken 
nodig voor herstel 
van het 
bestemmingsplan 
nemen nog het 
volledige tweede 
kwartaal in beslag. 
In datzelfde 
kwartaal worden 
de gesprekken met 
de BAM afgerond. 
Het college streeft 
naar 
besluitvorming in 
de ruimtelijke 
procedure in het 
derde kwartaal van 
2020 
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ACCOMMODATIEBELEID EN GEMEENTELIJK VASTGOED 

Onderdeel 5 De Beeck en het zwembad Informatie over het onderdeel Planning 
Portefeuillehouder Klaas Valkering   
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
formatieakkoord  

Zwembad uit de opgave halen bij 
overschrijding van beschikbaar 
gestelde raambudget (12 mln) 
en aansturen met regiopartners 
op aanpak realisatie alternatieve 
locatie. Ook direct als 
toeristische voorziening / 
wedstrijdbad etc.   

Tijdens de raadsvergadering van 30 
januari 2020 is besloten in te stemmen 
met het voorstel de extra kredieten 
benodigd voor de herbouw ter 
beschikking te stellen. De 
overeenkomst(en) met de aannemer 
zijn inmiddels getekend.  
 

Inmiddels is de 
vergunningsaanvraag voor 
de herbouw van de Beeck 
ingediend. Daarmee 
verloopt de voorbereiding 
van de herbouw op 
schema. 

 

 

Onderdeel 6 De Beeck en de Raadszaal Informatie over het onderdeel Planning 
Portefeuillehouder Klaas Valkering    
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
formatieakkoord 

Raadszaal uit de opgave halen 
bij overschrijding beschikbaar 
gestelde raambudget (12 mln) 
en in het centrum van Bergen 
situeren. 

Dit onderdeel is niet langer van 
toepassing nu de raad heeft gekozen 
voor herbouw inclusief de realisatie van 
de raadzaal. 

Niet van toepassing. 
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Onderdeel 7 Decentrale 
bezoekmogelijkheden publieke 
diensten / sociale teams / 
gebiedsregisseur in de kernen 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Erik Bekkering    
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
formatieakkoord 

Decentrale bezoekvestigingen 
(bestaande locaties) gemeente in 
de Egmonden en Schoorl  vanuit 
het oogpunt om dichter bij de 
inwoner te kunnen staan. Ook in 
combinatie met de sociale teams 
en de gebiedsregisseur. 

Koppelen aan discussie over 
dienstverlening?  

In maart 2020 staat een 
informatieavond voor de 
raad gepland. Vanwege 
corona is de 
informatieavond uitgesteld 
tot eind september 2020. 
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Onderdeel 8 Gemeentehuis JL4 / 
Europese school 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Antoine Tromp   
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
formatieakkoord  

Alkmaar ondersteunen bij 
haar ambitie om de Europese 
school daar te vestigen 
Locatie Jan Ligthartstraat aan 
Alkmaar beschikbaar stellen 
als locatie voor vestiging van 
de Europese school in 
Alkmaar.  

Wij hebben de werkorganisatie BUCH 
gevraagd of het gebouw aan de Jan 
Ligthartstraat 4 in Alkmaar op korte 
termijn kan worden vrij gemaakt om als 
locatie voor de Europese School  te 
worden aangeboden.  
Dat blijkt niet het geval.  
 
Wij hebben het gebouw Jan Ligthartstraat 
4  aan de gemeente Alkmaar aangeboden 
als locatie voor de Europese school. 
Het college van Alkmaar heeft laten weten 
geen gebruik van dat aanbod te willen 
maken, omdat zij (een) andere locatie(s) 
beschikbaar hebben.  
 
Besluitvorming ligt bij de EU in Brussel. 

Afgerond. 
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RUIMTELIJKE ORDENING EN VOLKSHUISVESTING 

Onderdeel 9 (B)ENG, circulair / natuur 
inclusief bouwen waar dit in 
de bestaande plannen 
mogelijk en realistisch is 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Klaas Valkering   
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
formatieakkoord  

Voor alle huidige plannen op 
het gebied van woningbouw 
(met woon of recreatieve 
functie) en utiliteitsbouw -in de 
matrix zowel als daarbuiten- 
geldt als algemene 
voorwaarde dat zij maximaal 
voldoen aan (B)ENG, circulair 
en natuur inclusief mits dit 
realistisch is en niet 
vertragend werkt op de 
realisatie van de woningen. 

De regeling treedt per 1 januari 2021 in 
werking. Tot dit tijd mag de gemeente 
geen bovenwettelijke eisen stellen. (voor 
overheidsgebouwen gelden andere 
eisen). Het college probeert wel bij iedere 
gelegenheid te handelen uit de geest van 
zowel de nieuwe (B)ENG normen als de 
uitgangspunten van natuur inclusief 
bouwen.  

Start 1 januari 2021 
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Onderdeel 10 Woningbouwlocatie 
Delversduin 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Klaas Valkering   
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
formatieakkoord 

Zo snel mogelijk tot uitvoering 
brengen. 

Op dit moment worden voor het 
ontwerpbestemmingsplan nog diverse 
onderzoeken verricht. Een groot 
onderdeel daarvan behelst de 
natuurtoets in combinatie met de 
stikstofdepositie veroorzaakt door de 
nieuwbouw. 

Door de grote vraag naar 
onderzoeken rond 
stikstofdepositie is dit 
onderdeel vertraagt. Dit  
kwartaal worden de 
uitkomsten van de laatste 
onderzoeken verwacht. De 
vervolgplanning is sterk 
afhankelijk van die 
uitkomsten. Wel kan 
inmiddels worden 
opgemerkt dat de eerste 
resultaten positief zijn.  

 

Onderdeel 11 Woningbouwlocatie Europese 
School, Gemeentewerf 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Klaas Valkering   
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
formatieakkoord 

Ontwikkelen van een ruimtelijk 
kader voor toekomstige 
woningbouwlocatie Europese 
school en de gemeentewerf. 
Aansluiting op BSV ontwikkeling 
en bouw gewenst.  

Voor het gebied Bergen Oost is een 
structuurvisie in voorbereiding. Hier 
worden onder meer de diverse kansen 
uit het gebied in kaart gebracht. Na 
besluitvorming door het college eind 
eerste kwartaal 2020 wordt de 
structuurvisie vrij gegeven voor 
inspraak. 

De raad kan de visie naar 
verwachting eind tweede 
kwartaal 2020  vaststellen. 
Daarna zal de 
structuurvisie steeds per 
onderwerp verder worden 
ingevuld in samenspraak 
met de inwoners en 
belanghebbende uit het 
gebied Bergen Oost.  
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Onderdeel 12 Woningbouwlocatie BSV Informatie over het onderdeel Planning 
Portefeuillehouder Klaas Valkering   
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
formatieakkoord 

Zo snel mogelijk tot uitvoering 
brengen. Ruimtelijk in 
samenhang zien met vrijval 
locaties Europese school en 
gemeentewerf. 

De raad heeft opgedragen de 
ruimtelijke indeling van het gebied te 
optimaliseren. Dit proces is in een 
afrondende fase. De 
intentieovereenkomst is inmiddels 
ondertekend. 

Na de zomer hopen wij te 
kunnen starten met de 
participatie over een 
nieuwe ruimtelijke indeling 
waarbij het aantal 
woningen stevig is 
verhoogd. 

 

Onderdeel 13 Ontwikkeling Schoorl Informatie over het onderdeel Planning 
Portefeuillehouder Erik Bekkering   
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
formatieakkoord  

Gezamenlijk met 
bewonersgroepen keuzes 
maken tot herinrichting, inzicht 
geven in planning van 
realisatie. 

De raad heeft op 7 november 2019 een 
besluit genomen over de openbare 
ruimte en de pilot voor de rijrichting op 
de Heereweg. 
 

Het uitwerkingsplan is eind 
juni 2020 gereed. 
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Onderdeel 14 Woningbouwlocaties VV 
Adelbert en Egmond Binnen 
Zuid 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Klaas Valkering    
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
formatieakkoord 

Een maximale inspanning om de 
te verlaten voetballocatie 
Adelbert en een deel van het 
buitengebied Egmond Binnen 
Zuid als nieuwe woningbouw 
locatie voor EB te mogen 
bestemmen. Deze kern zit 
behoudens enkele inbreilocaties 
op slot als het gaat om potentiele 
woningbouwlocaties. 

Ter onderbouwing van de 
woningbouwambities is een 
behoefteonderzoek uitgevoerd. De 
uitkomsten daarvan worden 
gezamenlijk met de bestuurlijke 
ambitie door het college vastgesteld. 
De afzonderlijke plannen worden 
vervolgens in procedure gebracht. 

Het college stelt in het 
tweede kwartaal van 2020 
het behoefte onderzoek, 
de bestuurlijke ambitie en 
de gewijzigde 
bouwbegroting vast.  

 

Onderdeel 15 Versnelde aanpak 
spookwoningen permanente 
recreatieve verhuur 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Klaas Valkering   
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
formatieakkoord 

Versnelling aanbrengen om de 
900 spookwoningen recreatieve 
verhuur zonder hoofdbewoning 
in onze kernen aan te pakken 
terug te brengen op de 
woningmarkt. 

Eerste stap, aanpassen 
Huisvestingsverordening ligt ter 
bespreking bij de raad 
Volgende stap is handhavings-aanpak 

Besluit raad 16 juni 2020 
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Onderdeel 16 Meer ruimte creëren voor 
aantallen te bouwen 
woningen in de RAP 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Klaas Valkering    
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
Formatieakkoord  

Een stevige inzet binnen de 
regio voor meer ruimte in 
aantallen te bouwen woningen 
(RAP) 

Binnen de regio is consensus bereikt 
over de woningbouwambities. De nieuwe 
afspraken zijn een meer levend 
document waar plannen aan worden 
toegevoegd op het moment dat ze 
actueel worden.  

Afgerond. 

 

Onderdeel 17 Meer ruimte creëren om 
permanent in 
recreatiewoningen te kunnen 
wonen 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Klaas Valkering   
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
Formatieakkoord 

verruiming van mogelijkheid 
‘bewonen van 
recreatiewoningen’ 

De raad heeft op 7 november 2019 
besloten een pilot uit te voeren en tot 
het oprichten van een raadswerkgroep 
ten behoeve van het aanvraagproces. 
 
 
 
Norm voor parkeren opstellen 

Door de vertraging in het 
opstellen van de nieuwe 
parkeernormen is ook 
deze pilot vertraagd. 
Inmiddels is door de 
minister aangekondigd dat 
het Besluit omgevingsrecht 
op dit punt zal worden 
aangepast waardoor 
vergunningverlening 
eenvoudiger wordt en de 
pilot overbodig lijkt. We 
infomeren u over die 
voortgang. 
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Onderdeel 18 Onderzoek verplaatsing 
supermarkt uit het centrum 
Schoorl 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Klaas Valkering    
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
Formatieakkoord 

Werken aan het verplaatsen van 
de supermarkt Jumbo naar de 
rand van het dorp. 

Op dit moment wordt de ruimtelijke 
herontwikkeling van het centrum van 
Schoorl weer opgestart. De eventuele 
verplaatsing van de Jumbo wordt 
daarin meegenomen. 

Nog geen planning 
bekend. 
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DUURZAAMHEID 

Onderdeel 19 Programmastructuur 
duurzaamheid 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Erik Bekkering    
Formatieakkoord  het integreren van het 

duurzaamheidsbeleid - na 
gebleken haalbaarheid - op 
voorstellen / initiatieven / 
aanvragen vanuit de inwoners 

Wordt verder uitgewerkt bij de 
uitwerking van de Bestuursopdracht 
Programma Klimaat 

Het Ambitiedocument 
Programma Klimaat 2021-
2025 is voor zienswijze 
aangeboden aan de raad 
en wordt behandeld in de 
algemene raadscommissie 
van 9 juni en de raad van 
25 juni 2020.  

 

  



Focusagenda op formatieakkoord  2019 – 2022 versie 2020-06-23 Pagina 15 van 21 
 

 

MOBILITEIT EN PARKEREN 

Onderdeel 20 Onderzoek ondergrondse 
parkeervoorzieningen 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Erik Bekkering    
Aanpassing ten 
opzichte van 
eerste 
Formatieakkoord  

een verkenning naar 
ondergrondse 
parkeervoorzieningen, met 
de ervaringen van andere 
Nederlandse kustgemeenten 
waar dit een succes is 
geworden als leidraad; 

Zie ook motie Begrotingsraad 
In december 2019 is een projectmanager 
gestart met dit onderzoek, dat hij 
projectmatig aanpakt.  
  

De Voortgangsrapportage 
is in mei naar de raad 
verstuurd. Volgende stap: 
zie plan van aanpak. 
 

 

Onderdeel 21 Herijking van het 
parkeerbeleid 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Erik Bekkering   
Formatieakkoord Herijking van parkeerzones, 

tijden en seizoenen, vignetten 
per kern en (mogelijk) voorstel 
tot aanpassing 

Zie ook motie Begrotingsraad 
Raad heeft op 12 december 2019 een 
besluit genomen over het vrij parkeren in 
Schoorl in januari en februari 2020. 
Komt verder aan de orde bij de evaluatie 
van het parkeerbeleid en de voorstellen 
die daarover aan de raad worden 
voorgelegd.  

Het project heeft enige 
vertraging opgelopen door 
corona en het uitvallen van 
de projectleider. 
In het derde kwartaal van 
2020 kunnen de eerste 
bevindingen na 
inventarisatie en analyse 
met de raad worden 
gedeeld en kan daarover 
inhoudelijk worden 
gediscussieerd.  
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SOCIAAL DOMEIN 

Onderdeel 22 Kwaliteit Sociaal Teams en 
dienstverlening 
zorgaanbieders 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Antoine Tromp   
Formatieakkoord  Inzichtelijk maken van de 

concrete resultaten als gevolg 
van de investering in de 
transformatie op het Sociaal 
Domein 

Aan de hand van cijfermatige 
rapportages presenteert het domein 
periodiek over volume- en financiële 
ontwikkelingen op het gebied van 
Jeugdhulp en Wmo. Tijdens de 
Raadsinformatieavond van 5 september 
2019 zijn de laatste cijfermatige 
rapportages gepresenteerd. 

Na de zomer van 2020 
wordt een nieuwe 
rapportage 
gepresenteerd.  
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DIENSTVERLENING BUCH BREED 

Onderdeel 23 Kwaliteit 
Dienstverlening 
organisatiebreed 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Erik Bekkering   
Formatieakkoord  Plan van aanpak voor 

verbetering van de 
dienstverlening naast 
BUCH organisatie breed 
voor de gemeente 
Bergen 

Zie ook motie Begrotingsraad 
Opdracht uit de motie: 
Het eerste kwartaal na de 
raadsinformatieavond actieplan met 
aanvullende accenten voor Bergen op 
het BUCH dienstverleningsplan. 

In maart 2020 stond een 
informatieavond voor de 
raad gepland. Vanwege 
corona is de 
informatieavond 
uitgesteld tot eind 
september 2020  

 

 

Onderdeel 24 Versnelling woningbouw 
door verminderen regeldruk 

Informatie over het onderdeel Planning 

Portefeuillehouder Klaas Valkering   
Formatieakkoord  Versnellen woningbouw, met 

name de kleine in- en 
uitbereidingen door delegeren 
taken aan college. 

In maart heeft de raad ingestemd met 
een voorstel om ruimtelijke plannen te 
versnellen – de eerste positieve 
resultaten van dit besluit tekenen zich 
nu al af. 

Doorlopend zullen wij met 
voorstellen komen om 
ruimtelijke procedures 
nog meer te versnellen. 
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RAPPORTAGE BERNT SCHNEIDERS 

Onderdeel 25 Werken aan vertrouwen Informatie over het onderdeel Planning 
Portefeuillehouder Geen, is van de coalitie Kwartiermaker   
Rapportage Bernt 
Scheiders  

Verbeteren van de 
onderlinge bestuurscultuur 

De kwartiermaker heeft een rapport met 
aanbevelingen opgeleverd. De 
aanbevelingen die van toepassing zijn op 
het college worden al of binnenkort 
uitgevoerd.  

Het rapport van de 
kwartiermaker is 
onderdeel van gesprek in 
het presidium van 10 juni 
2020. In de raad wordt 
vervolgens een besluit 
genomen over de 
aanbevelingen.  

 

Onderdeel 26 Participatie Informatie over het onderdeel Planning 
Portefeuillehouder Arend Jan van den Beld   
Rapportage Bernt 
Scheiders  

Het maken van een helder 
participatiebeleid 

Voorstel plan van aanpak is gereed en 
door het college vastgesteld.  
 
Kwartiermaker heeft eerste gesprekken 
gehad met Manifestgroep. Gesprekken 
met andere vertegenwoordigers uit de 
samenleving worden gepland. Samen met 
de wethouder worden er door de 
kwartiermaker vervolggesprekken gepland. 
De uitkomsten worden door het college 
verwerkt in het plan van aanpak “De 
Bergense Reisgids”. 

In september 2020 wordt 
een voorstel voor het 
participatiebeleid 
aangeleverd.  
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Onderdeel 27 Ruimtelijke ordening Informatie over het onderdeel Planning 
Portefeuillehouder Klaas Valkering   
Rapportage Bernt 
Scheiders  

De zorg voor helder ruimtelijk 
beleid  

Informatieavond heeft op 17 december 
2019 plaatsgevonden. Samen met de 
kwartiermaker wordt gekeken wat de 
vervolg stap moet zijn. Door de 
aanwezige raadsleden is voornamelijk 
gewezen op de communicatie over het 
ruimtelijkbeleid. Er wordt daarom in het 
communicatiebeleid een onderdeel 
communicatie over het ruimtelijk beleid 
opgenomen. 
In het Actieplan 2020 is over 
communicatie over regels (waaronder het 
ruimtelijk beleid) het volgende 
opgenomen: 
 
Communicatie over regels in 
gemeente:  
o Er komt meer communicatie over regels 
in de gemeente. Wel met speciale 
aandacht voor de manier waarop hierover 
wordt gecommuniceerd (mogelijk met 
meer beeld) naar de inwoners. Denk 
daarbij aan het gebruik van infographics.   

Het college heeft op 25 
februari 2020 ingestemd 
met het Actieplan voor 
communicatie in 2020 en 
de raad hierover via de 
nieuwsbrief van 26 februari 
geïnformeerd.  Hierin 
worden een aantal 
strategische keuzes 
gemaakt en de inzet van 
(extra) middelen toegelicht.  
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Onderdeel 28 Integriteitsbeleid Informatie over het onderdeel Planning 
Portefeuillehouder Peter Rehwinkel In samenwerking met de griffier.  
Rapportage Bernt 
Scheiders  

Maak belangen inzichtelijk  Op 3 december 2019 is er een avond voor de 
raad en commissieleden geweest. 
Bij behandeling raadsvoorstellen wordt 
standaard getoetst of integriteitskwesties 
spelen. Recentelijk heeft 
integriteitsonderzoek bij benoeming nieuwe 
wethouder plaatsgevonden. In het najaar zal 
een verdiepingsslag op onderwerp Integriteit 
plaatsvinden. 

 

In het najaar van 2020 
vindt een verdiepingsslag 
op dit thema plaats.  
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Onderdeel 29 Communicatiebeleid  Informatie over het onderdeel Planning 
Geen Door de kwartiermaker   
Rapportage Bernt 
Scheiders  

Het normaliseren van de 
communicatie tussen college, 
raad en inwonersgroeperingen  

De kwartiermaker bespreekt met 
wethouders op welke wijze vroeg in 
het ontwikkelproces van 
collegevoorstellen met inwoners en 
ondernemers kan worden gesproken 
welke elementen voor individuen of 
groepen van de samenleving 
belangrijk zijn. Transparant kan dan 
worden besproken welke elementen 
wel, en welke elementen niet kunnen 
worden meegenomen. In dit traject 
wordt ook gezocht naar maximale 
mogelijkheden vanuit de social media 
teneinde te komen tot een zo groot 
mogelijk bereik.  
De interim griffier ontwikkelt samen 
met de gemeenteraad een nieuw 
vergadermodel waarbij in het 
besluitvormingstraject naar de 
gemeenteraad de inbreng van 
inwoners en bedrijven maximaal is 
vormgegeven. 

Beide trajecten zijn een 
voortdurend leerproces. 
De eerste effecten moeten 
in het tweede kwartaal van 
2020 duidelijk zijn. 

 


